
Skolebestyrelsesmøde 
Tidspunkt: 30.oktober 2018 kl.19-21 
Mødeleder: Lone Foged 
Referent: Sine Erlandsen 
Sted: Personalerummet 

Dagsorden 

Tid Dagsordenpunkt Fremstilling Referat 

19.00-19.05 ● Velkommen til nye medlemmer 
● Elevrådets rolle indtil jul 

Pernille Lene Vahl deltager fra UngNord. Pelagie deltager som 
TRs for pædagogerne, Peter deltager som TRs for lærerne. 

19.05-19.20 ● Skolens interne organisering 
● ledelse, medarbejder, bestyrelse, 

udvalg mm 

Pernille Pernille gennemgår skolens interne organisering. Det 
drøftes, at rengøringen ikke er en del af skolen. Pt er 
skolens ledelse ved at indhente et tilbud på ekstra 
rengøring.  
Indskolingen er den største afdeling med 18 klasser, 
mellemtrinnet har 12 klasser, og udskolingen har 8 klasser. 
Der er 99 pædagogiske ansatte. Der er ingen 
langtidssygmeldte ansatte. Ca. 30% af det pædagogiske 
personale er ansat indenfor de sidste 2 år. 
 

19.20-19.50  Principper 

 Gennemgang af skolens 
principper, antimobbepolitik og 
den nye fraværspolitik 

Pernille, Sine og Lone Det vedhæftede metaprincip gennemgås af Pernille og 
Lone. 
Princip for lejrskole gennemgås af Pernille og Roar. 
Princip for digitale medier gennemgås af Pernille, Roar, 
Katrine og Lone. Det drøftes, at princippet er udformet 
som en forventningsafstemning.  
Antimobbestrategien gennemgås af Pernille. 
En fraværspolitik er under udarbejdelse af ledelsen. Det 
handler om tidlig indsats og om at have en opmærksomhed 
på den enkelte elevs fravær. Fraværet registreres 



elektronisk og er med til at skabe et overblik over elevens 
fremmøde i skolen.  

19.50-20.00  Orientering og nyt fra 
kontaktudvalgene 

Jacob og Roar Jacob sidder i kontaktudvalget for indskolingen og har 
været til møde i dette. Til mødet drøftedes blandt andet 
tidlig indsats, mobning og rullende skolestart. Næste møde 
er efter nytår. Til mødet fortalte Jacob om Risingskolens 
udfordringer med parkering om morgenen. 
Roar sidder i kontaktudvalget for mellemtrin og 
udskolingen og har været til møde i dette. Til mødet 
drøftedes blandt andet skolens samarbejde med 
civilsamfundet/åben skole. Desuden drøftedes 
praktikordningen og EUD i skolen.  

20.00-20.10  Kort kaffepause     
 

20.10-20.25  ”Hvorfor er du i bestyrelsen” Fælles drøftelse i bestyrelsen Samlet set har skolebestyrelsens medlemmer en klar 
opfattelse af, at arbejdet som skolebestyrelsesmedlem er 
vigtigt og interessant. De er nysgerrige på skolens drift og 
har et ønske om at engagere sig og få medindflydelse. 
 
 

 20.25-20.50  Hvor begynder vi? med baggrund i 
mødet på OCC 

 skole/hjem samarbejde, trafik, 
skolens fysiske rammer, bad efter 
idræt, digitalisering, lektier 

 Fælles drøftelse i bestyrelsen Følgende punkter drøftes: 

 Rengøring 

 Kommunikationsplan med fokus på 
forældresamarbejdet. Hvor meget og hvordan vil 
skolebestyrelsen kommunikere? 

 Trafik og parkering. Der skal arbejdes med 
konkrete tiltag. Lotte og Katrine tilbyder at lave 
en behovsafdækning af forældrenes trafikvaner. 
Undersøgelsen vil være klar til næste 
skolebestyrelsesmøde og dermed danne 



udgangspunkt for det videre arbejde. 

 Forældresamarbejde. Hvordan skabes der mere 
dialog til fx forældremøder? 

20.50-21.00  EVT  Der informeres om, at Mads Søe har barselsorlov resten af 
skoleåret. 
Det drøftes at flytte mødetidspunktet til kl. 17-19. Dette 
indføres som et forsøg til næste skolebestyrelsesmøde d. 
30.n. Der serveres endvidere sandwich til næste møde. 

                   
 


